
 

 

   Kielce, 6 kwietnia 2023 r. 

OK-I.0003.7.1.2023  

       

Pani 

Jolanta Tyjas 

Radna Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

 

Dotyczy: udzielenia odpowiedzi na interpelację złożoną w dniu 29.03.2023 r. 

 

Szanowna Pani Radna, 

 

odpowiadając na Pani interpelację złożoną w dniu 29 marca 2023 r., dotyczącą Spółki 

„Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A.,  poniżej przedstawiam, co następuje:  

Odnosząc się do punktu 1 interpelacji informuję, iż Samorząd Województwa 

Świętokrzyskiego nie podejmował żadnych zobowiązań finansowych związanych z produkcją 

i emisją V edycji programu telewizyjnego pn. „Sanatorium Miłości”. Kwota wydatkowana 

przez „Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A. w ramach umowy zawartej z Telewizją Polską S.A. 

stanowi tajemnicę handlową. 

Odpowiadając na pytania zawarte w punkcie 2 i 3 interpelacji informuję, iż obłożenie 

obiektów Spółki w okresie od dnia 1 marca 2023 r. do dnia 31 marca 2023 r. wynosiło 89,39%, 

a w analogicznym okresie roku ubiegłego – 84,21%. 

Udział w programie „Sanatorium Miłości” miał służyć rozpropagowaniu działalności Spółki 

„Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A. i promocji województwa świętokrzyskiego.  

Nie tworzono szczegółowych prognoz czy analiz porównawczych, gdyż w przekonaniu Spółki, 

skutki takiego programu można oceniać wyłącznie długofalowo i trudno tu o precyzyjne 

wyliczenie wpływu programu na liczbę przyszłych kuracjuszy oraz turystów.  

„Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A. kieruje swoją ofertę do osób w każdym wieku, a udział przez 

dłuższy czas w popularnym programie w mediach ogólnopolskich z pewnością pozwolił na 

przybliżenie Uzdrowiska i piękna regionu świętokrzyskiego szerokiemu gronu widzów.   

Odnosząc się do punktu 4 interpelacji informuję, iż decyzja o przystąpieniu Spółki do 

realizacji V edycji „Sanatorium Miłości” była wyjściem naprzeciw planowanym zmianom  



 

                                                                                                                                

                                                                                                                         

w zakresie lecznictwa sanatoryjnego, finansowanego przez Narodowy Fundusz Zdrowia 

(NFZ). Zmiany umożliwiające pacjentowi wybór ośrodka leczniczego, zamiast przydzielania 

miejsc przez NFZ, powodują konieczność konkurowania między podmiotami leczniczymi.  

W związku z powyższym, zasadnym stało się promowanie Uzdrowiska Busko-Zdrój jako 

atrakcyjnego miejsca dla kuracjusza również w innej niż dotychczas formie. 

Odpowiadając na pytanie zawarte w punkcie 5 interpelacji informuję, iż nie prowadzono 

konsultacji społecznych w zakresie udziału Spółki „Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A.  

w programie „Sanatorium Miłości”. Zdaniem Spółki nie było to ani konieczne, ani zasadne.  

 

Z poważaniem 

Andrzej Bętkowski 

Marszałek Województwa Świętokrzyskiego 
/dokument podpisany elektronicznie/  
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